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Dispés i els 
germans 
Carbonell 
GIRONA (De la nostra Re
dacció).— Marta Disés i la pa
rella mixta formada pels Ger
mans Carbonell, prendran 
part el proper cap de setmana 
en el Can^ionat d'Espanya 
de Primera Categoria que se 
celebrarà a Salamanca. 

Cal dir que Girona pren 
part en aquest Caníq)ionat 
amb una certa reserva de pos
sibilitats amb vistes a aconse
guir un triomf real, per bé 
que no cal en cap moment 
descartar que es pugui acon
seguir alguna medalla que vagi 
cap a la seu de Girona. Sala
manca serà el marc per a la 
disputa d'aquests Campionats 
en la màxima de les categories 
dins del món del patinatge. 

C.N. Sant Feliu 

Trofeu 

Costa Brava 

Campionats de Segona A 

D'altra banda, hem de des
tacar que el proppassat cap de 
setmana, la parella formada 
per Nuri Serrat i Joan Beguda 
van aconseguir el subcampio-
nat d'Espanya; Aquests cam
pionats es van desenvolupar 
a Reus, i els altres partici
pants de l'expedició de Giro
na no van pas tenir una actua
ció massa bona, sen^re tenint 
en compte que les seves possi
bilitats són molt més accen
tuades. 

La resta de participants, 
doncs, van tenir: La Montse 
Bosch, el lloc divuit; él 19, la 
Montse Sala, el 20, la Mariona 
Canal, el 23, la Dolors Cordo-
mò, i el 28 la M.a Joana Gi-
bernau. 

L'ajuntament de Caldes coneixerà la setmana propera el projecte de !. construcció del circuit de F-1. 

La propera setmana el presentarà a rAjuntament 

El RACC ja té enllestit el 
projecte del circuit de F-1 
CALDES DE MALAVELLA (De la nostra Redacció, per 
P.T.), — El circuit de Fórmula 1 de Caldes de Malavella fins 
en aquests moments havia estat realment mort després que 
l'ajuntament trametés al Reial Automòbil Club de Catalu
nya l'aprovació per a la construcció del Circuit. 

Després de les distintes reac
cions d'una bona quantitat de 
gent que a favor o en contra de 
la construcció de l'esmentat cir
cuit de Fórmula 1, i davant de 
què el RACC no donava respos
ta oficial de cap mena, va arri
bar un compàs d'espera. 

Finalment, però , cal dir que 
en el decurs de la setmana pro
pera els capdavanters del'RACC 
visitaran Caldes de Malavella 
per tal de mostrar el seu projec

te l'ajuntament, i posar de for
ma definitiva els punts sobre 
les is de la qüestió referent en 
aquests circuit, que en el decurs 
dels darrers temps ha provocat 
un cert enrenou. 

Cal recordar que l'ajuntament 
de Caldes de Malavella, en un Ple 
celebrat fa qüestió de gairebé 
cinc mesos va aprovar la propos
ta de construir un circuit de Fór
mula I en el terrenys que són del 
RACC a Caldes. Tota la qüestió 

va romandre aturada en el aecurs 
de tota aquesta temporada, fins 
que finalment, des de Barcelona, 
el RACC ha donat la resposta, i 
el projecte que es pense cons
truir a Caldes de Malavella serà. 
presentat i estudiat per ambdues 
parts interessades. 

Així, doncs, d'aquesta mane
ra. Caldes de Malavella tindrà un 
circuit de curses de Fórmula 1. 
L'entesa sembla que no pot pas 
trigar molt en arribar. RACC i 
Ajuntament de Caldes han de 
trobar-se la setmana propera per 
tal d'enllestir tot el que quedi de 
darrera hora, i començar l'estudi 
del projecte. Un cop aquests 
detalls s'h^in complimentat, la 
construcció vindr" t̂ot seguit. 

de vela 

SANT FELIU DE GUÍXOLS 
(De la nostra Redacció).— El 
Club Nàutic de Sant Feliu de 
Guíxols té previst per alpro-
per mes d'agost una coUa 
d'activitats referents a l'es
port de la vela. En aquest sen
tit, heifi de dir que la tempo
rada estiuenca ha donat pas a 
nombroses competicions, i és 
així com el proper mes d'a
gost, i més concretament els 
dies nou i deu, ja hi ha com
peticions. 

Cal destacar que aquesta 
competició de vela lleugera és 
una prova puntuable per al 
Trofeu Costa Brava que es ve 
desenvolupant en el decurs de 
moltes jornades. Les d'embar
cacions que el C.N. Sant Feliu 
acollirà en el decurs d'aquest 
cap de setmana en què tin
dran lloc les competicons, se
ran de la classe Eiuropa. 

Ensems, hem de fer avi
nent que aquest esport aquà
tic ha despertat una excelient 
espectació en el decurs de les 
daneres proves que s'han vin
gut disputant a Sant Feliu de 
Guíxols; tant és així que el 
nombre d'inscrits en les pro
ves ja disputades va ser real
ment nonü>rós i l'organització 
sembla que preveu també un 
boii notnbre de participants 
en aquesta nova prova, que 
els dies nou i deu d'agost, tal 
i com hem dit, organitzarà el 
C.N. Guíxols. 

Està una mica cansada 

Olga Armengol potser no anirà 
ais Campionats d'Espanya 
GIRONA (De la nostra Redac
ció).— El proper mes d'agost te
nen lloc els Campionats d'Espa-
.nya Absoluts d'Atletisme. Olga 
Armengol, l'atleta gironina que 
va participar seleccionada amb 
Espanya per participar en el 
triangular Itàlia-AIemanya-Espa-
nya, segurament no prendrà part 
en els esmentats Campionats 
d'Espanjra. 

Olga Armengol va dir-hos que 
"encara, no sé si hi prendré part. 
Únicament la meva participació 
aniria enfocada a aconseguir re-
ciaixar marca en el llançament de 
javelina i en la prova dels 400 
metres, i això ja puc fer-ho en 
qualsevol de les proves que es 
fan periòdicament eiv el Serrahi-
ma de Barcelona". Tot i així afe
gia que "la decisió final encara 
no la tinc presa, vufi jNarlar tam
bé amb l'entrenadoi ei Sr. Luce-
ro, i, després ja ho veurem". 

En un altre ordre de coses, 
heni de dir que el proppassat cap 
de setmana l'Olga Armengol va 
participar en iin Triangular Espa-
nya-Itàlia-Alenoanya. Ella partici
pava en la prova de Penthalon, i 
d'entre les marques que va acon
seguir, ressaltem la prova dels 
vuit-cents metres, en què l'atle
ta gironina va fer un crono de 
2.21.5, aconseguint rebaixar 

Una nova edició de les 12 Hores de Natació|de Cassà de la Selva, que 
va tenir un gran èxit. (Foto J.CC) 

Cassà de la Selva 

Exit absolut a les ̂ Dotze 
hores de natació' 

Olga Armengol no acaba de decidir si paiticipaià o no en els Campionats d'Es
panya d'Atletisme. 

considerablement la seva pròpia 
marca en set segons. En definitiu, 
va, doncs, tal i com ella mateixa 
comentava a PUNT.DIARI "gai
rebé ningú no s'esperava que jo 
arribés a aconseguir més de tres 
mil punts en les proves en'què 
vaig participar. Ara bé, vaig 
aconseguir 3.267 punts, la qual 
cosa m'omple de satisfacció", 
guany de l'Olga Armengol és 

molt -positiva, i ens cal dir QUA 
després d'haver participat en 
tants de Campionats en el decurs 
d'aquesta tenq>orada, comença a 
estar una nuca cansada d'això, 
"continuo els entrenaments amb 
molta il.lusió, però penso què 
aquest cop no tinc pas massa ga
nes de prendre part en els Cam
pionats d'Espanya, ara bé, no 
tinc pas res decidit". 

CASSÀ DE LA SELVA (Del 
nostre corresponsal, J. Carles 
C). — Dissabte i diumenge 
passats es va celebrar a la pis
cina cassanenca del foment 
esportiu la quarta edició de 1 
les dotze hores de natació de 
l'esmentat club. 

Des de les onze del vespre 
de dissabte fins les onze del 
matí de. diumenge, prop de 
cinquanta nedadors i nedado
res es van anar llençant alter-
nativaníent a les aigües de la 
piscina per tal d'anar cobrint 
ininterrompudament metres 
i metres amb tota la varietat 
d'estils. 

Molts d'espectadors ani
maren durant tota la nit els 
esforçats atletes, i fins i tot 
n'hi havia que amb les seves 
cançons donaven musicalitat 
a la festa. 

Els guanyadors en les cate
gories femenines i masculina 
van ser respectivament: Mari-
sa Domènech i Ramdn López, 
que van arribar a cobrir en el 
total de la nit més de sis mil 
metres. 

Finalitzades les dotze ho
res, es va fer el tradicional re
partiment de medalles als par
ticipants i la indústria local 
MIRECSA va oferir un obse
qui a tots els nedadors. 
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